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 Møde den: 26. august 2013 

1443/340 

UVA/EKA-båndet 

 

Til stede: Sarah B. MacIntyre, Mette Dremstrup, Solveig Sannem, Mariann 

Holmslykke 

Fraværende: Søren Anker Andersen, Sissel Johansen 

Referent: Birgit Andersen 

REFERAT 

1. Kl. 09.00 – 09.30: Opfølgning på sidste møde herunder 

godkendelse af referat (BAN) 

2. Kl. 09.30 – 09.40: Fastlæggelse og prioritering af 

dagsorden fra pipeline (BAN) 

3. Behov/Ønske til kursuskataloget: Udsøg kursus på 

baggrund af UVA-kode (SAA) 

4. Pipeline (SBM) 

5. Næste møde – mandag d. 2. september 

6. Evt. 
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1. Kl. 09.00 – 09.30: Opfølgning på sidste møde herunder god-

kendelse af referat (BAN) 

 

BAN fremsender mail med 4 spørgsmål til Søren Faaborg og Kim Kusk, se re-

videret referat fra mødet d. 21.08. 

 

Fremover udarbejder og sender BAN referat til feedback/godkendelse hos 

båndet senest tirsdag morgen kl. 08.00. Båndet giver feedback til referatet 

senest tirsdag kl. 10.00 (Denne gang dog senest onsdag kl. 10.00, da det er en 

ny ordning). Ledermøder holdes lokalt onsdag / torsdag med info fra båndet 

(via referatet). 

 

BAN sender det senest opdaterede årshjul til båndet. OBS: Ideelt bør opsam-

ling på årshjulet foretages efter hver begivenhed i årshjulet, medens erfarin-

gerne er i frisk erindring – medens hjulet er aktuelt! 

 

Der var en drøftelse omkring mødeledelse / mødedeltagelse / forventninger 

til forberedelse. Hvem skal bidrage med hvad før/under/efter mødet? Hvor 

hurtig respons skal man kunne præstere? Prioritering af dagsorden - hvad bør 

vi minimum nå på et møde… hvad ligger i en pipeline? Driftskoordinator må 

gerne levere et modspil til båndet – stille modspørgsmål. 

 

 

2. Kl. 09.30 – 09.40: Fastlæggelse og prioritering af dagsorden 

fra pipeline (BAN) 

 

Alle emner i pipeline blev behandlet – i en første behandling. Undtaget dog 

punktet: Fælles årshjul for studiestart mellem Adgang, UVA/EKA, SNUK, 

VEST. 

 

 

3. Behov/Ønske til kursuskataloget: Udsøg kursus på baggrund af 

UVA-kode (SAA) 

 

Båndet støtter SAAs ønske, hvad siger SNUK-båndet? Båndets umiddelbare 

prioritering: Nice to have. Opgaven skal beskrives, prioriteres og indmeldes i 

puljen af opgaver til Driftsenheden, jf. den kommende procedure for sekreta-

riatsunderstøttelse af båndarbejdet. EDDI-projektleder / forretningskonsu-

lent vil blive inddraget på et passende tidspunkt i behandling af opgaven. 

 

Ønsket affødte en drøftelse af hvordan prioriteringer fremover bør foregå i 

båndet, eksempelvis i de tilfælde hvor en opgave kun er interessant/relevant 

for et enkelt hovedområde. Hvordan undgår vi at et sådan ønske på forhånd 
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er nedstemt i båndet? SCRUM-kort metoden en mulighed? Fortsat drøftelse 

af prioriteringsmetode bør foregå i båndet, og evt. på båndseminaret. 

 

I relation til EDDI, som indbefatter såvel studieordninger som kursuskatalog, 

hvor meget interessefællesskab er der mellem de to bånd? EDDI er interes-

sant / relevant / har afsmittende effekt for begge bånd. Kan eventuelt drøftes 

på båndseminaret. Koordinering mellem bånd via driftskoordinatorerne. 

 

 

4. Pipeline (SBM) 

 

Indstilling til eksamenshåndtering 

SBM udarbejder en indstilling i denne uge. 

 

 

Kommissorium for båndarbejde 

Der er lederkredsmøde tirsdag d. 27. aug. med drøftelse af driftsbåndenes 

kommissorium mm. 

 

Opgaver, roller og mandater bør afklares. 

Særkende for UVA/EKA-båndet: 90/10 princippet er blevet taget seriøst. 

Hvornår skal nogen spørges og om hvad? 

 

Det er vigtigt med en vision / et ideal for samarbejdet, som skal være kendt af 

alle. Herefter skal der arbejdes med hvordan man kommer derhen. UVA 

/EKA-båndet kan give bud på hvad båndet kan bidrage med, samt hvilke be-

hov båndet har. 

 

Hvad kan båndene bidrage med til chefgruppen og andre fora? 

 Input om aspekter som de studieadministrative medarbejdere er i direkte 

berøring med, input fra det operationelle lag, hvor tingene sker hver dag, 

båndene er årshjulet. 

 Varetagelse af den faktiske implementering af AU-politik. 

 Beskrivelse af ønsker og behov som beslutningsoplæg til chefgruppen el-

ler andre fora. 

 Indsigt i hvornår noget skal planlægges for at blive implementeret retti-

digt. 

 Indsigt og erfaring med det båndnære årshjul. 

 Kendskab til medarbejdernes behov… hvad skal jeg taste, hvad skal jeg 

sige til de studerende, etc. 

 Rådgive/bidrage med viden fra de steder hvor medarbejderne møder de 

studerende, VIP’er, censorer – praksis skal være logisk for brugerne og 

medarbejderne. 
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 Rådgive/bidrage med viden til de  fora, der træffer beslutninger som får 

betydning for vores medarbejdere 

 

Hvilke behov har båndene 

 Rettidig indsigt i kommende tiltag, der berører Stud, VIP, TAP og censo-

rer 

 Mulighed for at give feedback på kommende tiltag. Det er medarbejderne 

i front der får ”smæk” af vores brugere, når tingene ikke fungerer. 

 Kendskab til omverdenens forventninger til båndets rolle 

 Kendskab til båndets mandat 

 Indsigt i hvad omverdenen bidrager med i samspillet 

 

 

Eksamenstilsyn: 

På baggrund af klager fra studerende, efterspørger båndet ensartethed i den 

måde eksamenstilsynet håndterer snyd. Det er tydeligt at der er forskel på, 

hvordan eksamenstilsynet på BSS arbejder og hvordan eksamenstilsynet på 

gl. AU arbejder. Af hensyn til de studerendes retfærdighedsfølelse er det nød-

vendigt, at der bliver skabt en ensartet praksis.     

Båndet vli rette henvendelse til teamkoordinator i Studieplan Mikkel Madsen 

og bede ham undersøge hvordan tilsynet de forskellige steder arbejder og få 

udviklet en ensartet procedure generelt og i sager om snyd. Hvad skal en ek-

samensvagt være opmærksom på? Hvad skal eksamensvagten udføre af kon-

trol? Hvad skal ske ved mistanke om snyd eller konkret snyd etc. 

 

Opgaven skal beskrives, prioriteres og indmeldes i puljen af opgaver til Drifts-

enheden, jf. den kommende procedure for sekretariatsunderstøttelse af bånd-

arbejdet. 

 

 

Undervisningsplanlægning: Frister og samarbejde 

Der er forskellig planlægningspraksis på AU. 

Hvordan deler man bedst lokalepuljen, når der stadig er et vist ejerskab / en 

forhåndsret over ”egne” lokaler? 

 

Thomas Laier bliver tovholder på kulegravning af praksis på dette område, 

såvel før som efter indførelse af et nyt fælles planlægningssystem. SBM taler 

med Thomas i morgen om igangsættelse af indledende afdækning af proble-

mer/behov. 

 

 

STADS-kurser: 

Annia Hoffmeier varetog planlægning af STADS kurser, nu varetages området 

af Tina A. Bjerrum. Båndet ser et behov for kursus i STADS gruppefunktiona-
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litet samt EDDI for UVA/EKA-medarbejdere. BAN undersøger med Tina 

pipeline på kursusfronten. MAR finder årshjul for kurser og tidligere relevant 

info om kurser. 

 

 

5. Næste møde – mandag d. 2. september  

 

Forslag til dagsorden: 

1. Opfølgning på sidste møde (BAN). 

2. Sharepointliste til opgaveoverblik – en første præsentation (BAN) 

3. Kommissorium for driftsbånd (Alle) 

4. Kommende design reviews på delsystem Studerendes Rammer (BAN) 

5. Kursusårshjul (MAR) 

6. Orientering fra andre bånd (BAN) 

7. Pipeline: Regel 159 oplæg/problemstilling (Solveig) 

8. Forslag til dagsorden for næste møde 

9. Evt. 

 

 

6. Evt.  

 

Dagsordenen bør indeholde et fast punkt ’Orientering fra andre bånd’.  

Uddannelsesbåndet har eksempelvis næste møde d. 3. september. 

 

 

 


